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ZÁPIS Z 23. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA

OBCE OSTRAVICE
KONANÉHO DNE 12. 4. 2022, OD 17:30 HODIN V SÁLE RESTAURACE U TKÁČŮ

Přítomno 14 členů zastupitelstva:

Mgr. Pavlína Stankayová

p. Tomáš Kokeš

Ing. Petr Lechner

p. Milan Macura

Mgr. Vladimíra Tomečková

Ing. Luděk Mrkva

p. Josef Frydrýšek

p. Luděk Vančura

Mgr. Bc. Miroslav Štefek

p. Jaroslav Zátopek

PharmDr. Radim Valášek

Mgr. Dagmar Skotnicová

Ing. Miroslav Mališ

p. Jiří Pavlán

Omluveni:

RNDr. Miroslav Hůrka
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1. Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva obce Ostravice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17:32 hodin
starostkou obce Mgr. Pavlínou Stankayovou (dále jako „předsedající“).

Předsedající upozornila veřejnost a zastupitele, že zasedání zastupitelstva je přenášeno on-line na
internetu.

Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 91 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu
Ostravice zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 5. 4. 2022 do 12. 4. 2022.
Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“.

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatovala,
že přítomno je 14 členů zastupitelstva (z celkového počtu všech 15 členů zastupitelstva), takže
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, zapisovatel

Předsedající navrhla určit členy návrhové komise PharmDr. Radima Valáška a p. Luďka Vančuru,

Předsedající navrhla určit ověřovatele zápisu Ing. Luďka Mrkvu a Mgr. Vladimíru Tomečkovou

a zapisovatelku Bc. Pavlu Běčákovou.

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se
přítomným občanům.

Usnesení č. 1/23

Zastupitelstvo obce Ostravice volí členy návrhové komise PharmDr. Radima Valáška  a p. Luďka
Vančuru a ověřovatele zápisu Ing. Luďka Mrkvu a Mgr. Vladimíru Tomečkovou    a zapisovatelku
Bc. Pavlu Běčákovou.

Hlasování k usnesení č. 1/23:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 1/23 bylo schváleno.

3. Program:

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zveřejněnou na úřední
desce.
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1)           Zahájení

2)           Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, zapisovatelka

3)           Program jednání zastupitelstva

4)           Veřejná zakázka MR „Výstavba vodovodu a kanalizace lokalita Trčka“

5)           Petice za neschválení koridoru rekonstrukce a revitalizace tratě č. 324

6)           Kontrola plnění usnesení RO č. 92 - 94

7)            Kontrola plnění usnesení ZO č. 22

8)            Různé, diskuze

Předsedající navrhuje doplnění programu:

1)           Zahájení

2)           Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, zapisovatelka

3)           Program jednání zastupitelstva

4)           Veřejná zakázka MR „Výstavba vodovodu a kanalizace lokalita Trčka“

5)           Petice za neschválení koridoru rekonstrukce a revitalizace tratě č. 324

6)           Veřejnoprávní smlouva na úseku obecní policie s Městem Frýdlant nad Ostravicí

7)            Kontrola plnění usnesení RO č. 92 - 94

8)            Kontrola plnění usnesení ZO č. 22

9)            Různé, diskuze

Rozprava:

Ing. Mališ  Navrhuji, že bod Veřejnoprávní smlouva na úseku obecní policie by se dnes
neměl projednávat. Občané by měli být vyrozuměni, aby se k tomu mohli
vyjádřit, mělo to být zveřejněno na úřední desce na pozvánce. Smlouvu jsme
dostali teď k nahlédnutí, není tam žádná ekonomická kalkulace apod. Toto by
mělo být předmětem materiálu, který zašlete podle Jednacího řádu, tak,
abychom byli schopni se s tím seznámit.
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Mgr. Stankayová Není problém tento bod přesunout, což ale znamená, že policie začne fungovat
o ¼ roku později. Další zastupitelstvo bude 6.6., poté to musí projít
zastupitelstvem ve FnO, což je 20.6., dále to musí jít na MSK, který na to má
30 dnů. To znamená, že policie začne fungovat někdy na konci léta. Chtěli jsme,
aby policie fungovala již v létě, kdy tady máme největší problémy s parkováním
apod. Kalkulace je 230,-Kč/h práce strážníka a 10,-/km. Osoby, které schvalují
výjezd městské policie jsou starosta, místostarosta, nebo pověřený
zaměstnanec. Jsme schopni si to uhlídat.

p. Zátopek   Do jakého rozsahu je budete posílat, myslím finančního rozsahu?

Mgr. Stankayová Máš nějakou představu? Můžeme si určit horní hranici.

p. Kokeš Služby výkonu policie budou účtovány na základě hodinové sazby, ekonomickou
analýzu nelze vypracovávat, když nevíme, kolik bude výjezdů.

Ing. Mališ  Pokud smlouva projde schválením, má dobu účinnosti na dobu určitou, a to
jsou 4 roky.

PharmDr. Valášek Proč jsme to nedostali dříve? Tento materiál nám byl zaslán do e-mailu někdy
odpoledne, ale já jsem do 17 h v práci.

Mgr. Stankayová Protože smlouva byla ještě v úpravě u našeho právníka a města FnO.

Mgr. Tomečková Obsah smlouvy není zase tak obšírný, jsou tady pouze 3 body, které stačí
probrat možná tady ústě a buď se dohodnout nebo ne. Myslím si, že prázdniny
jsou stěžejní doba, kdy by to mělo fungovat. Smlouva není obsahově náročná.

Mgr. Stankayová        Navrhuji se k tématu obecní policie vrátit v bodě Různé, diskuze a vyjasnit si to.

Proběhla další diskuze na téma obecní policie.

Předsedající navrhla doplnění programu:

Předsedající dala hlasovat o doplnění programu o bod Veřejnoprávní smlouva na úseku obecní policie
s Městem Frýdlant n. O.

Usnesení č. 2/23

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje doplnění programu o bod Veřejnoprávní smlouva na úseku
obecní policie s Městem Frýdlant n. O.

Hlasování k usnesení č. 2/23:
Pro: 6
Proti: 3
Zdrželi se: 5
Usnesení č. 2/23 nebylo schváleno.
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Předsedající navrhla doplnění programu:

Předsedající dala hlasovat o doplnění programu o bod Majetkové záležitosti.

Usnesení č. 3/23

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje doplnění programu o bod Majetkové záležitosti.

Hlasování k usnesení č. 3/23:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 3/23 bylo schváleno.

Usnesení č. 4/23

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje program dnešního zasedání:

1)           Zahájení

2)           Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, zapisovatelka

3)           Program jednání zastupitelstva

4)           Veřejná zakázka MR „Výstavba vodovodu a kanalizace lokalita Trčka“

5)           Petice za neschválení koridoru rekonstrukce a revitalizace tratě č. 324

6)           Majetkové záležitosti

7)            Kontrola plnění usnesení RO č. 92 - 94

8)            Kontrola plnění usnesení ZO č. 22

9)            Různé, diskuze

Hlasování k usnesení č. 4/23:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 4/23 bylo schváleno.



6

4. Veřejná zakázka MR „Ostravice – vodovod a tlaková kanalizace splašková – od objektu DPS
po firmu CNC Trčka“

Ing. Alena Bačáková – investiční oddělení přednesla informace k tomuto bodu.

Předkládá se vypsání veřejné zakázky. Jedná se o spojené stavby kanalizace a vodovod pod DPS a
prodloužení Trčka. Kanalizace v lokalitě CNC Trčka je způsobilá čerpat dotaci. Spojený název akce
„Ostravice – vodovod a tlaková kanalizace splašková – od objektu DPS po firmu CNC Trčka“.

Rozprava:

Ing. Mališ Čistička odpadních vod již dále nepřipojuje nové subjekty. To, co je v trasové linii,
liniové stavbě (občané atd.), nelze připojit, kapacita je vyčerpaná. Na jedné straně
tvrdíme, že nemáme kapacitu na čističce a odmítáme lidi, kteří jsou v liniové stavbě a
jsou schopni se připojit za jejich vlastní náklady, na druhou stranu budeme budovat
další kanalizační řad.

Ing. Mališ dále komentuje toto téma. Navrhuje, aby se postavila část, která je
naprojektována a abychom se zabývali páteřním řadem.

p. Kokeš Dovolím si to upřesnit, v současné době jednáme o stavbě kanalizace, kterou jste
projektovali Vy - ke 3 RD za 3,5 mil. Kč. Dovolili jsme si tento projekt udělat
smysluplným, připojí se mnohem více obyvatel. Touto stavbou dojde k zokruhování
vodovodu a zvýšení kapacity potrubí pro případ, že by se vodovod rozšiřoval na Mazák.
Na tento projekt dostaneme dotaci.

 Místostarosta dále doplňuje informace k tomuto tématu.

Co se týče kapacity ČOV Ostravice - jak jistě víte, máme letos v rozpočtu alokovaných
5 mil. Kč pro SOČO, to samé udělalo i město FnO, aby se letos zkapacitnila ČOV na tolik,
aby se mohlo znovu otevřít připojování domů.

   Zatím je to v projektové dokumentaci a čeká se na povolení. Neví se, jestli to vůbec
letos bude.

PharmDr. Valášek  Zvýšení kapacity čističky bude kdy?

p. Kokeš  Stavební povolení by mohlo být letos.

Proběhla další diskuze na toto téma.

Usnesení č. 5/23

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje čerpání dotace z rozpočtu Moravskoslezského kraje na
výstavbu kanalizace  na území obce Ostravice (lokalita Trčka) a pověřuje starostku k podpisu smlouvy.
Spoluúčast je 25 %, tj. 420. 000,- Kč, celkové náklady 1. 652. 000,- Kč.
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Hlasování k usnesení č. 5/23:
Pro: 13
Proti: 0
Zdrželi se: 1
Usnesení č. 5/23 bylo schváleno.

Rozprava:

p. Kokeš  Navrhuji, aby obeslané firmy byly: INSTALL, Gola – STAVEX a RV Styl.

Mgr. Stankayová Chce někdo tento seznam doplnit o nějakou firmu?

Nikdo nedoplnil žádnou další firmu.

  Může se přece přihlásit kdokoli jiný.

Mgr. Stankayová Ano, my oslovíme jmenované firmy, ale může se přihlásit kdokoli jiný.

Usnesení č. 6/23

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje Výzvu k podání nabídek a seznam obeslaných firem k podání
nabídky na realizaci veřejné zakázky „Ostravice – vodovod a tlaková kanalizace splašková – od objektu
DPS po firmu CNC Trčka“. Jmenování výběrové komise, otevírání obálek, vyhodnocení veřejné
zakázky, rozhodnutí o výběru dodavatele a rozhodnutí o podpisu smlouvy s vítězným dodavatelem
zakázky, případně dalším uchazečem v pořadí, deleguje zastupitelstvo obce na radu obce. Výzva
k podání nabídky bude zveřejněna elektronicky na adrese sloužící ke zveřejnění.

Hlasování k usnesení č. 6/23:
Pro: 13
Proti: 1
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 6/23 bylo schváleno.

5. Petice za neschválení koridoru rekonstrukce a revitalizace tratě č. 324

Místostarosta přednesl informace k tomuto bodu.

Na základě usnesení rady obce byla podána námitka proti Aktualizaci č. 2b Zásad územního rozvoje
(ZÚR) Moravskoslezského kraje, předmětem námitky je zrušení koridoru rekonstrukce a revitalizace
tratě č. 324 v plném rozsahu.



8

Rozprava:

p. Zátopek   Dnes jsem byl na jednání na MSK, trvají na 120 m, s tím, že ochranné pásmo
zůstává těch 60 m (30 m na každou stranu trati). Prozatím nevím, jak se ještě
vypořádají s námitkou obce.

Dnes bylo veřejné projednávání ke Změně ÚP na MSK, Vy jste tam byl a
nevznášel jste žádné jiné dotazy. Přednesl jste tam vůli zastupitelstva?

p. Zátopek Je to veřejně prospěšná stavba a s tím nehneme, neměl jsem žádný mandát,
zastupitelstvo je dnes. Byl jsem tam jako fyzická osoba.

p. Kokeš Námitku může podat rada obce, rada obce rozhodla a podala námitku vůči ZÚR
do datové schránky MSK.

p. Zátopek Na dnešním jednání jsme byli informováni, že na podání námitek je ještě
7 kalendářních dnů ode dneška.

p. Kokeš  Ano, občané můžou ještě podávat námitku, za obec tam námitka je.

Ing. Mališ Říkal jste, že jste podal námitku. Jako pověřený zastupitel pro ÚP jste podal
námitku bez jakéhokoliv mandátu?

p. Kokeš Námitku jsem nepodal já, jako pověřený zastupitel pro ÚP, ale rada obce.

Ing. Mališ  Takže rada obce se zabývala peticí?

p. Kokeš Ne, rada obce se zabývala ZÚR (Zásady územního rozvoje) a podala námitku,
petici projednáváme dnes, jako zastupitelé.

Ing. Mališ Petice přišla 16.2., to je před 2 mi měsíci, 3.3. jste dostali dopis o projednání
na MSK dnes v 10 h, proč svoláváte zastupitelstvo dnes na 17.30 h? Proč jste
nesvolali zastupitelstvo včera, nebo dříve. Pokud byste zastupitelstvo svolali
dříve, mohli jste dostat jasný mandát zastupitelstva, abyste na veřejném
projednání mohli vznést veřejnou námitku, nebo připomínku, kterou doplníte
usnesením zastupitelstva, které vyhovuje, nebo nevyhovuje petici. Ptám se,
proč svoláváte zastupitelstvo po veřejném projednání, zastupitelstvo mohlo být
svoláno včera, jako obvykle v pondělí, mohli jste dnes jít na jednání MSK
s mandátem zastupitelstva, který Vám jasně sdělil, že s tím obec
prostřednictvím zastupitelstva nesouhlasí. Vy jste tu petici protáhli, pokud
byste to protáhli ještě 7 dnů a nemusela se petice projednávat, pouze by se
vzala pouze na vědomí.

Mgr. Stankayová Přečetla vyjádření právníka: „Jakým způsobem ovšem bude s peticí naloženo,
to je, zda již bude vyhověno, či budou přijata nějaká opatření, záleží na uvážení
příslušného orgánu obce, neboť obec není obsahem petice nikterak vázána.“
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 Přednesla své vyjádření k tomuto tématu s požadavkem, aby zastupitelstvo do
7 kalendářních dnů ode dneška podalo na MSK námitku.

Ing. Stankayová Přečetla usnesení.

Proběhla další diskuze na toto téma.

Protinávrh Ing. Miroslava Mališe:

Usnesení č. 7/23

Zastupitelstvo obce schvaluje Petici za neschválení koridoru zařazeného jako veřejně prospěšná
stavba v rámci stavby rekonstrukce a revitalizace tratě č. 324 a zprávu pověřeného zastupitele
o dalším postupu při zpracovávání změny č. 2 Územního plánu, zejména o podání námitky proti
Aktualizaci č. 2b Zásad územního rozvoje Moravskoslezského kraje, předmětem námitky je zrušení
koridoru rekonstrukce a revitalizace tratě č. 324 v plném rozsahu. Zastupitelstvo obce pověřuje
místostarostu obce zasláním opakované námitky v řádném termínu.

Hlasování k usnesení č. 7/23:
Pro: 7
Proti: 1
Zdrželi se: 6
Usnesení č. 7/23 nebylo schváleno.

Usnesení č. 8/23

Zastupitelstvo obce bere na vědomí Petici za neschválení koridoru zařazeného jako veřejně
prospěšná stavba v rámci stavby rekonstrukce a revitalizace tratě č. 324 a zprávu pověřeného
zastupitele o dalším postupu při zpracovávání změny č. 2 Územního plánu, zejména o podání námitky
proti Aktualizaci č. 2b Zásad územního rozvoje Moravskoslezského kraje, předmětem námitky je
zrušení koridoru rekonstrukce a revitalizace tratě č. 324 v plném rozsahu. Zastupitelstvo obce
pověřuje místostarostu obce zasláním opakované námitky v řádném termínu.

Hlasování k usnesení č. 8/23:
Pro: 9
Proti: 4
Zdrželi se: 1
Usnesení č. 8/23 bylo schváleno.

6. Majetkové záležitosti

Místostarosta přednesl informace k tomuto bodu.
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Při zápisu směnné smlouvy (schválené zastupitelstvem obce 28.2.2022), do evidence katastru
nemovitostí byla katastrem zjištěna chybná výměra u pozemku 4422/2, čímž by obec dostala
o 508 m2 pozemku méně, než bylo uvedeno ve směnné smlouvě. Pro nápravu a doplnění chybné
výměry u směny pozemků, navrhuje Biskupství ostravsko-opavské toto darování pozemku p. č. 4544.
Pozemek p. č. 4544 je o značně vyšší výměře, než je vzniklý rozdíl, je to pás pozemku kolem tratě, pro
obec není sice nyní moc potřebný, ale mohl být v budoucnu předmětem jednání o směně s Českými
drahami za parčík v centru obce, zastávku, nebo jiný potřebnější.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 9/23

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření darovací smlouvy s Biskupstvím ostravsko-opavským,
IČ: 654 68 953, zast. Mons. Mgr. Martinem Davidem, kterou se převádí do vlastnictví obce Ostravice
pozemek p. č. 4544 – ostatní plocha, o výměře 1 677 m2, v k. ú. Ostravice 1.

Hlasování k usnesení č. 9/23:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 9/23 bylo schváleno.

7. Kontrola plnění usnesení RO č. 92- 94

Zastupitelstvu obce byl předložen zápis z 92. - 94. zasedání RO.

Předsedající požádala místostarostu o přednesení zprávy o činnosti rady obce za minulé období.

Místostarosta přednesl zprávu o činnosti rady obce. Zápisy z jednání rady obce jsou vyvěšeny
na úřední desce obecního úřadu, zastupitelé je dostali v materiálech. Zápisy jsou k nahlédnutí
na obecním úřadě.

Rozprava:

p. Zátopek   Mám dotaz na usnesení 10/93.

p. Kokeš   Přečetl usnesení rady. Reaguje na dotaz.

p. Pavlán  13/93 Studie zubní ordinace.

p. Kokeš Přečetl usnesení rady. Na Ostravici není zubař, jedná se pouze o studii, která je
zpracovaná a rozpočet. Ať máme připravenou soutěž na dodavatele na úpravu
těch prostor.

p. Pavlán  Byl bych rád, aby se do těch studií uvádělo, za jakou cenu to je.

p. Kokeš  Na tom není nic tajného, můžeme Vám to poskytnout, pošleme Vám to.
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p. Pavlán 10/94 Studie proveditelnosti rekonstrukce chodníku, bylo by dobré uvádět
cenu, opět by mě zajímala cena.

Prosím do zápisu, že pro příště požaduji, aby byly uváděny ceny, za které jsou
ty studie objednávány, aby veřejnost byla informována.

Mgr. Stankayová Může to zkontrolovat finanční výbor.

Usnesení č. 10/23

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady obce.

Hlasování k usnesení č. 10/23:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 10/23 bylo schváleno.

8. Kontrola plnění usnesení ZO č. 22

Zastupitelstvu obce byl předložen zápis č. 22 ze zasedání ZO. Předsedající obce seznámila zastupitele
a veřejnost s plněním usnesení z 22. zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 11/23

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu o plnění usnesení z 22. zasedání zastupitelstva obce.

Hlasování k usnesení č. 11/23:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 11/23 bylo schváleno.

9. Různé, diskuse

Mgr. et Bc. Štefek  Můžeme si něco krátce říct o obecní policii?

Mgr. Stankayová Ano, můžeme téma určitě rozebrat. Tuto smlouvu budou uzavírat i ostatní
okolní obce v rámci ORP, které o to budou mít zájem. Rozsah záleží na dohodě,
a proto je tam ten starosta, místostarosta a pověřený zaměstnanec, právě
protože financování je z veřejných prostředků. Občan se může obrátit na
někoho z nás a my na základě toho můžeme městskou policii oslovit, nebo ne.
Občané můžou nadále volat státní policii. Cena je stanovena a pro všechny
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okolní obce stejná. Jde hlavně o parkování v zákazech, parkování na
nevhodných místech, ale také odchyt psů apod.

Mgr. Skotnicová 4 roky bez zkušební lhůty, bez ničeho? Pokud nezavoláme, tak se ten měsíc
neplatí nic?

Mgr. Stankayová  Každý měsíc bude vystavena faktura, je to jen za výkon (v příloze faktury bude
uveden počet strážníků, dny apod.).

Ing. Mališ Většina těch služeb nemůže fungovat na libovůli 3 lidí. Vy si zakládáte
soukromou policii.

Mgr. Stankayová Toto je návrh FnO a jejich právníků, náš právník to taky viděl.

p. Kokeš Obávám se, že kdyby tam byl rozsah, že můžou volat všichni obyvatele, možná,
že by do toho město FnO ani nešlo.

Ing. Mališ Vy, jako starostka máte právo požádat o spolupráci státní policii, máte to
napsáno přímo v zákoně o obcích. Popřípadě v nepřítomnosti místostarosta.

Mgr. Stankayová Městská policie ve FnO už funguje nějaký měsíc, ale oni nemůžou pro nás
poskytovat službu, pokud nemáme tuto veřejnoprávní smlouvu, protože jsou
placeni z veřejných prostředků města FnO. Řekli jsme si, že my to nejsme
schopni jako obec zaplatit samostatně, abychom tady měli 2 lidi na plný úvazek
-  svou městskou policii. Takže toto je naše jediná možnost. Státní policie prostě
spoustu věcí nestíhá.

p. Kokeš Tuto smlouvu připravilo město FnO, my jsme ji nepřipravovali. U této smlouvy
je jednoměsíční výpovědní lhůta, obec tím nic neriskuje, když to nebude
fungovat, dá se od ní jednoduše odstoupit. Využití Městské policie FnO bude
zejména při dopravních přestupcích a odchytu volně pobíhajících psů. Odpověď
Ing. Mališovi – žádnou soukromou policii nezakládáme, jestli chcete, můžete
být pověřenou osobou místo mě.

Mgr. Skotnicová Pokud je tam 1 - měsíční výpovědní lhůta, tak to můžeme vyzkoušet.

Navrhuji dát do zápisu, že se po prázdninách sejdeme, vyhodnotíme to a
popřípadě rozhodneme, že budeme pokračovat, nebo ne.

Proběhla další diskuze na téma městská policie.

V tomto bodě se znovu otevřela otázka veřejnoprávní smlouvy na úseku obecní policie s Městem
Frýdlant nad Ostravicí.

Předsedající na podnět zastupitelky Skotnicové navrhla o tomto bodě znovu hlasovat.
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Usnesení č. 12/23

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy na úseku obecní policie
s Městem Frýdlant nad Ostravicí a pověřuje starostku k podpisu smlouvy. Veřejnoprávní smlouva
tvoří přílohu usnesení.

Hlasování k usnesení č. 12/23:
Pro: 9
Proti: 1
Zdrželi se: 4
Usnesení č. 12/23 bylo schváleno.

Ing. Mališ       Chtěl jsem Vás paní starostko jen upozornit, že v rozporu s Jednacím řádem jste
nechala hlasovat o usnesení, které zastupitelstvo svým předchozím usnesením zamítlo,
že se nebude projednávat.

Pokračování rozpravy:

 Chtěl jsem se zeptat, jak to vypadá s rekonstrukcí Bezručova mostu?

p. Kokeš Stojí to na velmi vysoké investici, na kterou nejsou bohužel žádné dotace. Cena
rekonstrukce toho mostu se blíží k 50 miliónům korun. Paní starostka na tom včera a
dnes pracovala a vím, že dopravní komise z MSK, ve které sedí se o tom bavila jen
zevrubně. Říkali, že by bylo vhodné, kdyby obec zpracovala ještě nějaký podklad o
dopravní využitelnosti toho mostu. Osobně nevím, v jaké je to fázi. Komunikace
ohledně tohoto probíhá.

Ing. Bačáková Doplním, již bylo jednáno s MSK, jestli by nám poskytli nějakou individuální dotaci,
protože dotace na toto vypsané nejsou. Individuální dotaci nám zamítli.

 Obci nevadí, že se z veřejné pumpy čerpá spousta vody cizím lidem?

p. Kokeš To nám vadí. Pokud někoho uvidíte, vyfoťte to, případně pokud je to v záběru kamery,
napište čas a datum a my si záběry kamery vyžádáme.

Bezručův most má nosnost do 5t, je tam zákazová značka a minulý týden tam jel
kamión minimálně 2x.

p. Kokeš Napište nám prosím čas, datum, najdeme to na kameře a budeme to řešit.

 Na jaře jsme v rámci lokality Ostravice Kamenec dávali žádost ohledně vody, která teče
kolem Bezručova srubu a zaplavuje naše domy, asi 3x jste nám poslali nějaký dopis, že
se to přehazuje na Povodí Odry apod. a dodnes nemáme žádné vyjádření, jak to budete
dále řešit. Řeší se to již od roku 1997.
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Mgr. Stankayová Je tam řešení za několik miliónů. Byli jsme tam několikrát i s projektantem
p. Holčákem. Není to tak jednoduché, jak je to tady popsáno. Postavily se tam nějaké
stavby, které nikdo nepovolil. Svoláme ohledně tohoto tématu schůzku. Pan Holčák
tam navrhl řešení, ale je nutné, aby se to vedlo přes pozemek Bezručova srubu. Teď je
to na jejich straně. Je potřeba udělat další jednání.

 Druhá otázka v rámci čističky, od roku 2019 občané, kteří nemají kanalizaci - může se
po nich vyžadovat, že si nechávají ekologicky zlikvidovat fekálie? Sousedi za námi si to
vypouštějí, kam chtějí. Proč jako obec nevyžadujete, aby doložili, kde splašky dali,
pokud nejsou připojeni ke kanalizaci a nemají ČOV.

p. Kokeš Toto má na starosti vodoprávní úřad ve FnO.

Starostka obce Ostravice, Mgr. Pavlína Stankayová ukončila 23. zasedání zastupitelstva obce
Ostravice ve 19.23 hod.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina

2. Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích

3. Veřejnoprávní smlouva na úseku obecní policie s Městem Frýdlant nad Ostravicí

Zápis byl vyhotoven dne: 14.4.2022

Zapisovatelka: Bc. Pavla Běčáková v. r. ………………………………………..

Ověřovatelé:    Ing. Luděk Mrkva v. r. ........................................ dne ...........................................

                Mgr. Vladimíra Tomečková v. r. ..........................dne ...........................................

Starostka:         Mgr. Pavlína Stankayová v. r. ...............................dne ...........................................

Místostarosta: Tomáš Kokeš v. r. ..................................................dne ...........................................

Razítko obce:

(není povinné)




